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PROJEKT PROTOKÓŁU NR XL/2014 

Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 10 marca 2014 r. 

 

Obrady XL Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali 

posiedzeń Urzędu Miejskiego. Uczestniczyło w nich 14 z 15 Radnych, zgodnie z załączoną 

do protokołu listą obecności. Ponadto w obradach udział wzięli: 

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz 

Skarbnik Gminy Głogówek Ilona Hudaszek 

Sekretarz Gminy Anna Barysz 

Redaktor Gminnej Gazety „Życie Głogówka” Małgorzata Wójcicka-Rosińska 

 

Obrady otworzył i przeprowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku 

Krzysztof Barton. Stwierdził obecność 14 Radnych, co pozwoliło na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Następnie odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXXIX Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, 

b) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka i wyżywienie u dziennego opiekuna. 

3. Wolne wnioski, sprawy różne. 

4. Zakończenie XL Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt Protokołu  

z XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 25 lutego 2014 roku. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Ad 2.  

Przed przystąpieniem do podjęcia uchwał Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do  

p.o. Sekretarza Pani Anny Barysz o przedstawienie przyczyny zwołania niniejszej sesji. Pani 

Sekretarz podała, co następuje.  
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Wojewódzki Urzad Pracy z końcem ubiegłego roku zaproponował Gminom wejście 

do realizowanego przez siebie programu w zakresie opiekuna dziennego. Zadaniem WUPu 

było wyszukanie kandydatów na opiekuna dziennego i odpowiednie ich przeszkolenie.  

W przypadku podpisania porozumienia przez pierwsze dwanaście miesięcy Urząd Pracy 

finansuje wynagrodzenie oraz świadczenia na rzecz opiekuna, pod warunkiem zatrudnienia go 

przez Gminę na kolejne trzy miesiące. Pomimo stałego kontaktu z WUPem, dopiero  

w zeszłym tygodniu okazało się, że są przeszkoleni opiekunowie z naszego terenu jak 

również rodzice, którzy są chętni do oddania dzieci pod protekcję opiekuna dziennego. 

Nadmienić trzeba, że program skierowany jest głównie do matek wracających po urlopie 

macierzyńskim do pracy, a które z rozmaitych przyczyn nie mogą oddać dziecka do żłobka.  

 Wobec długotrwałych procedur administracyjno prawnych związanych  

z uprawomocnieniem uchwały, ogłoszeniem konkursu, podpisanie porozumień itp. Burmistrz 

Głogówka wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miejskiej o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej.  

 Ponadto Pani Sekretarz przedstawiła ustawowe wymogi, co do osoby opiekuna 

dziennego i zasad, na jakich dziecko miałoby u niego przebywać. 

 Członkowie Rady przedyskutowali powyższy temat oraz przedstawili swoje 

spostrzeżenia i uwagi.   

Następnie przystąpiono do głosowania na następującymi uchwałami: 

a) w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

b) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka i wyżywienie u dziennego opiekuna. 

Wynik głosowania: 

14 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Ad 3. 

Radna Róża Zgorzelska zapytała czy jest planowane pozimowe łatanie dziur dróg gminnych. 

Wskazała, że konieczne jest wykonania takich prac na odcinku drogi z jednego do drugiego 

budynku Szkoły Podstawowej w Biedrzychowicach.  

 

Radny Andrzej Wawer poruszył sprawę zawartą w piśmie otrzymanym z Firmy RaczekNet. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawa ta bedzie rozpatrywana w trakcie 

najbliższych procedur komisyjnych. 
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Radna Bogusława Poremba wniosła o zmianę godzin pracy świetlicy tj.„Centrum Kształcenia  

w Racławicach Śląskich”. 

 

Burmistrz odnosząc się do interpelacji Radnej Róży Zgorzelskiej poinformował, że na dzień 

dzisiejszy nie wykonano jeszcze przeglądu dróg, jakkolwiek takowy będzie wykonany,  

a dziury poklejone.  

W sprawie „centrum kształcenia” wyjaśnił, że przeanalizowana zostanie kwestia zmiany 

czasu pracy świetlicy. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XL Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
     W GŁOGÓWKU 

  Małgorzata Wolf                   
     Krzysztof Barton 


